
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

MO TURKE 

KLASA: 025-02/23-01/07 

URBROJ.: 2170-6-50-5-24-7 

Turke, 08. lipnja 2024. godine. 

ZAPISNIK 

Sa 4. sjednice Mjesnog odbora Turke, održane 08. lipnja 2024. godine u prostorijama M.O. Turke 

S početkom u 19.00 sati 

Prisutni : Iva Gašparac, Goran Poje 

DNEVNI RED 

1.Aktualna događanja u MO Turke, 

2.Sanacije problematičnih dijelova na području MO Turke, 

3.Razno ! 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen! 

Točka 1. 

Predsjednica MO Turke predlaže da se u Mesnici Jerbić, kod Voćka, Pekari Kupa i trgovini Valentin 

pozanima o troškovima namirnica potrebnih za organizaciju Rokova u Hrvatskom te proslave sv. Jakova 

u Turkima. Nakon što se saznaju okvirni troškovi, Predsjednica predlaže da se sazove sjednica MO Turke 

na kojoj će se detaljno dogovoriti o organizaciji Rokova i Jakovske nedjelje te eventualno izglasati novi 

plan rada MO Turke, budući su cijene namirnica u odnosu na 2023. godinu porasle. Predsjednica 

obavještava vijećnika Poje kako je bivši predsjednik MO Turke ponudio svoju pomoć u organizaciji 

nadolazećih crkvenih blagdana, što je ona prihvatila. Nakon kraćeg razgovora, prelazi se na 2. točku 

dnevnoga reda. 

  



Točka 2. 

Predsjednica Iva Gašparac i vijećnik Goran Poje osvrnuli su se na pojedine problematične dijelove za 

koje bi bilo potrebno obavijestiti Grad Delnice da se isti saniraju kako ne bi nastale veće štete. Potrebno 

je sanirati kanal na "njivama" u selu Hrvatsko, sanirati cestu prema Podgori, sanirati cestu prema selu 

Sedalce, sanirati raskrižje kod kuće br. 19 u Hrvatskom zbog toga što isto prilikom svake kiše poplavi. 

Predsjednica i vijećnik Poje suglasni su s time da se Grad obavijesti putem maila koji će biti poslan sa 

službenog maila MO Turke. 

Također, vijećnik Poje napominje da je u razgovoru sa Vlč. Tomićem dogovorio da se Hrvatske Vode 

zamole za intervenciju čišćenja korita rijeke Kupe kako bi se spriječile ponovne katastrofe od kojih se 

naselja uz Kupu još uvijek oporavljaju. 

 

Točka 3. 

Predsjednica Iva Gašparac zahvalila se odazivu vijećniku Goranu Poje te završila sjednicu. 

 

Sjednica je završila u 20.10 sati. 

 

 

   Zapisnik sastavila: Iva Gašparac 

 

_____________________________ 


